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Szanowni Państwo,

otrzymałam wczoraj informację, że w wodach Kanału Gliwickiego ponownie pojawiły się śnięte ryby.

W związku z tym kieruję do Państwa poniższe pytania:

1. Jakie w związku z tym podjęliście Państwo działania?

2. Czy jest możliwe, że proceder zatruwania wody, który miał miejsce wcześniej, powtórzył się?

3. Na jakim etapie jest wyjaśnianie wcześniejszych zdarzeń, trwających długo i mających katastrofalne skutki
biologiczne.

4. Kto jest odpowiedzialny za wyjaśnienie zaistniałej katastrofy?

5. W jaki sposób macie Państwo zamiar chronić Kanał Gliwicki przed dalszą degradacją.

Jako przedstawicielka mieszkańców, którzy żyją w sąsiedztwie Kanału, wyrażam skrajne zaniepokojenie
utrzymującą się od miesięcy sytuacją, a także oburzenie brakiem skuteczności w działaniu.



Nie rozumiem, dlaczego takie podmioty państwowe, jak Wody Polskie i WIOŚ nie potrafią nazwać i 
wyeliminować szkodliwego działania kogoś, kogo przecież da się zidentyfikować!!!

Podobnie, jak wielu mieszkańców Łabęd i naszego miasta traktuję Kanał Gliwicki jako dobro wspólne, z 
którego walorów dotychczas mogliśmy korzystać.

CHCEMY, ŻEBY TAK BYŁO NADAL.

I nie pomogą nam w tym nastawione na robienie sensacji programy TVP 3, ani inni "życzliwi" ludzie. POMÓC 
POWINNI I MUSZĄ CI, KTÓRZY SĄ DO TEGO POWOŁANI I OPŁACANI PRZEZ PAŃSTWO.

Czas problem rozwiązać - wskazać winnych i zabezpieczyć nas i Kanał przez dewastacją.

Z poważaniem i wyrazami zawodu i żalu,

Krystyna Sowa - radna Rady Miasta Gliwice, przewodnicząca Rady Dzielnicy Łabędy
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